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Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András és dr. Vidákovics Béla alpolgármesterek, 
dr. Basista Erika, Bolobás Péter, Bratu Ferenc, Dobozi Gábor, Karsai Attila, Kléri Bertalan, Kovács 
István, Molnárné Juhász Éva Sohajda István, Takács László, Timár László helyi képviselõk. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, dr. Szántó Marianna aljegyzı, 
Urbánné Kléri Szilvia szakreferens, Zsiga Józsefné Igazgatási irodavezetı, Szarka zsolt Mőszaki 
Irodavezetı, Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezetı, Farkas Istvánné belsı ellenır, Beke Gusztáv 
Pro Urbe kitüntetett, Rivnyák Istvánné, Vajkóné Zsíros Emese, Pásztor András intézményvezetık, 
Bartek József a Városgazda Kht. ügyvezetıje, Bialkó Tibor a Hivatásos Önkormányzati Tőzoltóság 
képviseletében, dr. Sulyok János a városi rendırkapitányság-vezetıje, Garami Antal a CKÖ elnöke, 
Molnár János a Városvédı és Szépítı Egyesület elnöke, Béres László ATÖSZ ügyvezetı. 
 
Bratu László polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 14 képviselı-testületi 
tagból 14 jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
A jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri Dobozi Gábor és Karsai Attila képviselıket, majd tájékoztatja a 
Képviselı-testületet az ülés tervezett napirendjérıl. 
 
A Képviselı-testület az ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint fogadja el: 
 
Ülési napirend tárgya: 
 
1.) Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl, megbeszélésekrıl 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 
2.) Beszámoló a gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról, a Bölcsıde 

tevékenységérıl 
 Elıadó: Zsiga Józsefné Igazgatási irodavezetı, Vajkóné Zsíros Emese intézményvezetı 
 
3.) Beszámoló a Gondozási Központ, Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálat tevékenységérıl 
 Elıadó: Rivnyák Istvánné intézményvezetı 
 
4.) Indítványok, bejelentések 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 
5.) Közmeghallgatás 
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ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 Napirend tárgya:        Elıadó 
 
1.) Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl,   Bratu László  
  megbeszélésekrıl        polgármester 
  
Bratu László polgármester  kéri a képviselıket tegyék meg észrevételeiket, javaslataikat . 
 
Kérdés, észrevétel hiányában a képviselı testület a tájékoztató információs részét egyhangúlag 
elfogadja és áttér a döntést igénylı rész tárgyalására. 
 
Bratu László polgármester ismerteti az Alapítványi támogatásokra tett javaslatát és a képviselıi 
felajánlások megoszlását és kéri annak jóváhagyását a képviselı-testülettıl. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
 Szám:  82/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:   Alapítványok 2007. évi támogatása 
 

1.) A Képviselı-testület megtárgyalta az alapítványok 2007. évre szóló kérelmét, és 
úgy döntött, hogy a civil szervezetek támogatására biztosított keretösszegbıl a 
polgármester javaslata alapján az 
 
a.) Encsi Evangélikus Templomért Alapítvány részére      75.000 Ft 
b.) Abaúj Polgáraiért Alapítvány részére    200.000 Ft 
c.) Abaúj Tőzvédelméért Alapítvány részére    300.000 Ft 
d.) Petıfi-díj Alapítvány részére        75.000 Ft 
e.) Abaúji Egészségügyért Alapítvány részére     50.000 Ft 
f.) Encsi Napköziotthonos Óvoda Gyermekeiért Alapítvány részére  75.000 Ft 
g.) Abaúj Bőnmegelızéséért Alapítvány részére     100.000 Ft 
támogatást nyújt. 
 
2.) A Képviselı-testület a képviselıi alapból az alapítványok részére nyújtott 
támogatások összegét az alábbiak szerint hagyja jóvá:  
 
a.) Abaúji Egészségügyért Alapítvány részére      60.000 Ft 

  (ebbıl a  Baba-Mama Klub részére  10.000 Ft) 
b.) Petıfi Díj Alapítvány részére       40.000 Ft 
c.) Abaúj Polgáraiért Alapítvány részére    740.000 Ft 
d.) Encs Óvoda Gyermekeiért Alapítvány részére     10.000 Ft 
e.) Életmentés Alapítvány – Encsi Mentıállomás részére    40.000 Ft 
f.) Abaúj Bőnmegelızéséért Alapítvány részére     30.000 Ft 
g.) Encsi Gondozási Központért Alapítvány részére     20.000 Ft  
  

Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2007. május  31., illetve folyamatos 
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Napirend tárgya:        Elıadók 
 
2.) Beszámoló a gyermekvédelmi és gyermekjóléti  feladatok  Zsiga Józsefné irodavezetı 
 ellátásáról, a Bölcsıde tevékenységérıl Vajkóné Zsíros Emese  

intézményvezetı  
         

Bratu László polgármester megkérdezi a napirend elıadóit, kívánják-e szóban kiegészíteni 
az írásos anyagot? 
 
Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı nem kíván szólni. 
 
Vajkóné Zsíros Emese intézményvezetı sem kívánja kiegészíteni beszámolóját. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy 
bizottsága áttanulmányozta az anyagot, mely három részbıl áll: egyrészt a polgármesteri hivatali 
beszámolóból, másrészt a Bölcsıde tevékenységérıl szóló beszámolóból, harmadrészt a 
gyermekjóléti szolgálat tevékenységérıl szóló részbıl. 
Kijelenti, hogy az ülésen több problémára is fény derült, melyeket tolmácsolni szeretne a képviselı-
testület felé.  
Ezek a következık:  

- a Bölcsıde kapcsán az intézményvezetı jelezte, hogy a 2008-2009-es éven gondot fog okozni 
a bölcsıdei felvétel teljesítése. Óriási az igény az ellátásra, de a felvehetı létszám mindössze 
12, ebbıl már betöltött a visszamaradt gyerekekkel 11 férıhely, míg újabb kérelem 13 darab 
érkezett. Ezen gyerekek elhelyezését nem tudja az intézmény biztosítani, hiszen a mőködési 
engedélyben elıírt feltételeket így sem tudja maradéktalanul teljesíteni, mert a személyi 
feltételek biztosításához szükséges anyagi fedezet nem áll rendelkezésre. Az igények alapján 
újabb bölcsıdei csoportra lenne szükség, ennek hiányában nincs lehetıség a felvételre. 

- A Gyermekjóléti Szolgálat, mely jelen pillanatban a Szeles utcában van elhelyezve kinıtte a 
rendelkezésére álló épületet. Itt került ugyanis elhelyezésre az intézmény részét képezı 
családsegítı szolgálat, támogató szolgálat, közösségi ellátás és a Biztos kezdet program is. A 
intézményvezetı kéri, hogy amennyiben annak nincs akadálya a közeljövıben felszabaduló 
volt Földhivatali épületben kerüljenek elhelyezésre ezen szociális ellátások központjai. 

A bizottság a beszámolót a jelzett problémák mellett elfogadásra javasolja. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke kéri hogy a beszámolási 
idıszak- az oktatási intézmények kivételével - az áttekinthetıség kedvéért mindig egy naptári év 
legyen, mely azonos a költségvetési évvel. 
 
Bratu László polgármester elfogadásra javasolja a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság felvetését 
és kéri annak betartását az intézményvezetıktıl. 
Elmondja, hogy a felvetett problémák igazak, de a feszített költségvetés végrehajtása nem teszi 
lehetıvé a bölcsıde gondjának orvoslását. Az épület felújítása során csak 10-12 fıs elhelyezésre 
alkalmas bölcsıdei csoportszoba került kialakításra és nincs az épületben valamennyi elıírásnak 
megfelelı más szabad helyiség, másrészt a személyi feltéttelek biztosítására sincs fedezet. Mőködési 
engedély nélkül nem lehet elhelyezni a bölcsıdés korú gyerekeket. Jelenleg a kisegítı személyzet 
kinevezésére sincs lehetıség, annak feltételeit a szeptemberi kezdéskor újra meg kell vizsgálni. 
A gyermekjóléti szolgálat elhelyezési gondja kapcsán tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a Földhivatal 
épülete várhatóan szeptembertıl ürül meg. Az elsı épületrész az önkormányzat tulajdona, de a 
használó Földhivatal jelentıs beruházásokat hajtott végre, így a megváltás összegében még 
egyezségnek kell születnie. A lapos tetıs épületrész pedig a Földhivatal tulajdona. 
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A komplex megoldásban és kihasználásban kell gondolkodni az önkormányzati tulajdonú 
épületeknél, hiszen a megyei önkormányzattól visszakapta a város a régi tőzoltólaktanya épületét, ott 
van a megüresedı földhivatali épület és az MHSZ épület is. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:           83/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló a gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról és a 

Bölcsıde tevékenységérıl 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta a gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok 
ellátásáról és a Bölcsıde tevékenységérıl szóló beszámolót és azt elfogadja. 

   
A jövıre nézve a képviselı-testület kéri, hogy az intézményi beszámolók – az oktatási   
intézmények kivételével- mindig egy naptári évet öleljenek fel, mely év azonos a 
költségvetési évvel. 

 
Felelıs: polgármester, intézményvezetık 
Határid ı: 2007. május 31. 

 
Napirend tárgya:                 Elıadó 
 
3.) Beszámoló a Gondozási Központ, Családsegítı és Gyermekjóléti           Rivnyák Istvánné 

Szolgálat tevékenységérıl               intézményvezetı 
 
Bratu László polgármester megkérdezi a napirend elıadóját, kívánja-e kiegészíteni a kiküldött 
anyagot? 
 
Rivnyák Istvánné intézményvezetı nem kívánja kiegészíteni írásos beszámolóját. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét ismertesse bizottsága véleményét. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
beszámolót a bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja. A vita során a bizottságnak két kérdése és 
egy észrevétele volt az intézményvezetı felé:  
- mi az oka, hogy kevesebb a benyújtott pályázat? 
- várható-e az intézményben térítési díjemelés a szóbeszédnek megfelelıen? 
 - a fızıkonyha által nyújtott étkezés a visszajelzések alapján késın jut ki az igénylıkhöz. 
Intézményvezetı asszony a kérdésekre válaszolva elmondta, hogy több a sikertelen pályázat és egyre 
kevesebb a pályázati kiírás, illetve azt, hogy nem kíván az intézményi térítési díjon emelni. Erre 
utalás a megyei fenntartású intézményben történt, de a városi ilyen lépést nem fontolgat. Az 
észrevétellel egyetértett. Elmondta, hogy az intézmény egyetlen autója szállítja az ebédet az 
óvodának és tagintézményeinek és a 93 fı megrendelınek, ebbıl adódik a késés. A megoldás egy 
újabb jármő beszerzése lehet, akár pályázat útján is. 
Végezetül a bizottság nevében elfogadásra javasolja a beszámolót, megköszönve az intézmény 
munkáját. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 
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Szám:           84/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló a Gondozási Központ, Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálat 

tevékenységérıl 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta a Gondozási Központ, Családsegítı és 
Gyermekjóléti Szolgálat tevékenységérıl szóló beszámolót és azt elfogadja. 

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2007. május 31. 

 
Napirend tárgya:         
 
4.) Indítványok, bejelentések  

  
4.1 A gyermekek védelmérıl és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi  XXXI. Törvény 

végrehajtásának helyi szabályairól szóló 13/1997. (XII.02.) Kt. sz. rendelet módosítása 
 
Bratu László polgármester megkérdezi a rendelet készítıjét, Zsiga Józsefné Irodavezetı asszonyt, 
kívánja-e kiegészíteni az elıterjesztést? 
 
Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı nem kívánja kiegészíteni az írásos elıterjesztést. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elfogadásra javasolja 
a tervezetet. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi rendeletet alkotja: 

 
13/ 2007. (V. 22.) Ör. sz. rendelet 

A gyermekek védelmérıl és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi  XXXI. törvény 
végrehajtásának helyi szabályairól szóló 13/1997. (XII.02.) Kt. sz. rendelet módosítására 

 
1.§ 

 
Az rendelet 2.§-a helyébe a következı rendelkezés lép: 
 
 2.§ (1)  A rendelet hatálya kiterjed  
       a) Encs közigazgatási területén lakóhellyel rendelkezı magyar állampolgárságú, valamint –    ha 
nemzetközi szerzıdés másként nem rendelkezik – a letelepedési vagy bevándorlási engedéllyel 
rendelkezı, továbbá a magyar hatóságok által menekültként elismert gyermekre, fiatal felnıttre és 
szüleire, 
       b) munkavállalók közösségen belüli szabad mozgásról szóló 1612/68/EGK tanácsi rendeletben 
meghatározott jogosulti körbe tartozó személyre, amennyiben az ellátás igényélésének idıpontjában 
érvényes tartózkodási engedéllyel rendelkezik. 
      (2) A törvény hatálya a rendkívüli gyermekvédelmi támogatás tekintetében az (1) bekezdésben 
foglaltakon túlmenıen kiterjed az Európai Szociális Kartát megerısítı országok állampolgárainak a 
külföldiek beutazásáról és tartózkodásáról szóló 2001. évi XXXIX. tv. rendelkezései szerint 
jogszerően Magyarországon tartózkodó gyermekeire is. 
     (3) Ha a szülıi felügyeletet  együttesen gyakorló szülık bejelentett lakóhelye különbözı 
illetékességi területen található, a támogatások megállapítására akkor van lehetıség, ha a gyermek 
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encsi bejelentett lakóhellyel rendelkezik. Ha a gyermek bejelentett lakóhelye egyik szülıjének 
lakcímével sem azonos, a támogatások megállapítására akkor van lehetıség, ha az anya encsi 
bejelentett lakóhellyel rendelkezik.  
     (4) Ha a jogosult tényleges tartózkodási helye más önkormányzat illetékességi területén van, úgy 
az érdemi döntésrıl haladéktalanul értesíteni kell a tartózkodási hely szerinti önkormányzatot. 
     (5) Amennyiben a késedelem a gyermek életét, testi épségét veszélyeztetné, a városban 
tartózkodó, de encsi lakóhellyel nem rendelkezı gyermek érdekében is intézkedni kell. 
     (6) Az e rendeletben meghatározott hatáskörök gyakorlását az Önkormányzat Képviselı Testülete 
a Polgármesterre ruházza át. 

2.§ 
 

A rendelet 3.§ (2) bekezdése helyébe a következı rendelkezés lép: 
  

 3.§ (2) A rendkívüli gyermekvédelmi támogatás folyósítását javasolhatja a gyermekorvosi- 
védınıi szolgálat, óvoda, iskola vezetıje, illetve ifjúságvédelmi felelıse, valamint a 
Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálat családgondozója. 

 
3.§ 

 
A rendelet 4.§ (2) d.) pontja helyébe a következı rendelkezés lép: 
 

4.§ (2) d.) A szociális ellátás folyósítását – kérelmezı nyilatkozata alapján az Igazgatási Iroda 
nyilvántartásából ellenırzi a gyámügyi ügyintézı. 
 

4.§  
A rendelet 8.§ és 10.§ -ai hatályukat vesztik. 
 

5.§ 
 

Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 

Kmf. 
 

 Bratu László sk.       dr. Halász Ferenc sk. 
 Polgármester         jegyzı 
 
 
4.2 Az Aba Sámuel Szakiskola helyi tantervének módosítása 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét tolmácsolja a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
jogszabályi változások tették szükségessé a módosítást. 9. és 10. évfolyamon pályaorientáció és 
szakmai alapozó foglalkozásokra kerül sor minimális óraszám mellett. A bizottság javasolja, hogy az 
iskola az alapkészségek óraszámát növelje. Egyebekben elfogadásra javasolja a módosítást. 
 
Bratu László polgármester kijelenti, rengeteg tennivaló van a szakképzés terén annak érdekében, 
hogy az színvonalas és megfelelı legyen. Kézzelfogható eredményeket szeretne látni a város. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 
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Szám:            85/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Az Aba Sámuel Szakiskola helyi tantervének módosítása 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az Aba Sámuel Szakiskola helyi tantervének 
módosítását és azt elfogadja. 

  
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. június 30. 

 
 
4.3 Encs város Önkormányzata oktatási intézményeinek Intézményi Minıségirányítási Programja 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét ismertesse a bizottság álláspontját. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy az elızı 
ülésén a képviselı-testület elfogadta a város programját, melyet megelızıen az intézmények is 
elkezdték kidolgozni a módosításokat, melynek oka, hogy a minıségirányítási program részét kell, 
hogy képezze a pedagógusok teljesítményértékelési rendszere. Az ennek megfelelıen átdolgozott 
programokat a bizottság elfogadásra javasolja. Kiemeli azonban a tantestületek és a bizottság tagjai 
által is osztott azon aggályt, mely szerint az egymásról írt jelentések, tesztek, interjúk stb. a régi 
káderanyagra emlékeztetnek. 
Az intézmények a programjaikhoz már most csatolták a 2008/09-es tanévi kérdıívmintákat a 
törvényi elıírásokat megelızve. 
 
Bratu László polgármester megerısíti az elnök úr említett veszélyforrást és azon reményének ad 
hangot, hogy a lelkiismeretére hagyatkozva mindenki a szakmaiságot és a pedagógiai szempontokat 
követi majd, a jövıben is, ahogyan eddig is mindig. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:             86/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Encs Város Önkormányzata oktatási intézményeinek 
Intézményi   Minıségirányítási Programja 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta Encs Város Önkormányzata oktatási 
intézményeinek Intézményi Minıségirányítási Programjait. 
Az Intézményi Minıségirányítási Programokat elfogadja. 

  
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. május 31., illetve szeptember 1. 

 
 
4.4 Encs, Muskátli út 1413-1414-1415 hrsz-ú telkek hasznosítása 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke tájékoztatja a jelenlévıket arról, hogy 
a decemberi képviselı-testületi ülésen hozott döntésnek megfelelıen a korábbi bérlı elhagyta a 
területet. Az önkormányzati telkek lakóház létesítése céljából való hasznosítását a városi fıépítész is 
támogatja. Az igénylések folyamatosan érkeztek, egy részük már egész régi. A három telekre több 
kérelmezı van. Ezért a bizottság az értékesítés széles körben való meghirdetését és a nyílt 
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versenytárgyalás útján való értékesítést javasolja a képviselı-testület felé 500.-Ft/m2 induló árról. 
 
Sohajda István képviselı, a Pénzügyi bizottság elnökhelyettese bizottsága nevében egyetért a 
Városfejlesztési Bizottság elképzeléseivel, támogatja a versenytárgyalás útján történı értékesítést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:            87/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Az Encs, Muskátli út 1413-1414-1415 hrsz-ú telkek hasznosítása 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az Encs, Muskátli út 1413-1414-1415 hrsz-ú 
telkek megvásárlására vonatkozó kérelmeket és úgy döntött, hogy a fenti 
ingatlanokat lakóház építés céljára értékesíti az alábbiak szerint: 
A telkek eladását meghirdeti és a jelentkezık között a Városfejlesztési Bizottság 
közremőködésével nyílt versenytárgyalás útján dönt az eladásról. Az induló ár: 
500.- Ft/m2. Továbbá az eladással kapcsolatos egyéb költségek a vevıket terhelik. 

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2007. július 31. 

 
4.5 „Sikeres Magyarországért” Bérlakás Hitelprogram keretében kamattámogatott hitel felvétele 

tárgyában indított közbeszerzési eljárás pályázati érvényességének, eredményességének 
elbírálása 

 
Bratu László polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a képviselı-testület korábbi döntésének 
megfelelıen a hivatal lefolytatta a közbeszereztetési eljárást. Az ajánlatok beérkeztek, az értékelés 
megtörtént: a CIB Bank ajánlata a legkedvezıbb. Az érvényesség és az eredményesség megállapítása 
a testület feladata. 
 
Sohajda István képviselı, a Pénzügyi bizottság elnökhelyettese Bizottsága képviseletében a CIB 
Bank ajánlatának elfogadását javasolja. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:             88/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  „Sikeres Magyarországért” Bérlakás Hitelprogram keretében 
  kamattámogatott hitel felvétele tárgyában indított közbeszerzési 
  eljárás pályázati érvényességének, eredményességének elbírálása 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 
az alábbi döntést hozta:  
 
A képviselı-testület megállapítja, hogy a „Sikeres Magyarországért” Bérlakás 
Hitelprogram keretében kamattámogatott hitel felvétele tárgyában  kiírt közbeszerzési 
eljárás érvényes és eredményes.  
A közbeszerzési eljárás lefolytatásának eredményeképpen a Képviselı-testület a CIB 
Bank Zrt. (1027 Budapest, Medve út 4-14. ) ajánlatát fogadja el.  
 
A Képviselı-testület felhatalmazza Encs város polgármesterét, hogy a CIB Bank Zrt. - 
-vel a hitelszerzıdést a közbeszerzési ajánlat szerinti feltételekkel– 118.959.242.- Ft. 
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összegő beruházási hitelösszeg és annak 3 havi EURIBOR+ 1,17% éves kamata és 0 
Ft projektvizsgálati díj mellett 20 éves futamidıre 3 év hitelszerzıdés aláírástól 
számított türelmi idı mellett -  aláírja.  
   
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2007. május 23. 

 
 
4.6 Encsi Városi Sportközpont területén mőfüves pálya létesítése 
 
Bratu László polgármester ismerteti a jelenlévıkkel az elızményeket: több mint egy éve a 
Sportközpont a mőfüves pálya építéséhez pályázat útján nyert 3,5 millió forintot. Az akkor érkezett 
kivitelezıi ajánlatok nettó 10 millió forint körül mozogtak, ami azt jelentette, hogy az 
önkormányzatnak a 70%-os önrészt kellett volna hozzátennie az elnyert támogatáshoz. 
Az intézmény vezetıjéhez a napokban újabb ajánlat érkezett, amely közel 4 millió forinttal kevesebb, 
mint a korábbi ajánlatok, de így is kb. 50%-os önrészt kell biztosítani a kivitelezéshez.  
Mint az mindenki elıtt ismert a régi mőanyag borítású pálya 10-12 éve nem tölti be funkcióját borítás 
hiányában. Kijelenti véleménye szerint az egyedül járható út az intézmény és az önkormányzat 
összefogásában van: a Sportközpont ez évi többletbevételeit erre a célra kell hogy fordítsa, így a 
befolyó bevételeibıl kb. két év alatt vissza lehet forgatni az önkormányzati önrészt. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy arra való 
tekintettel, hogy a Sportközpont nem tudja kielégíteni még az oktatási intézmények óraigényét sem, 
támogatja a kezdeményezést, a mőfüves pálya létesítését, mely télen-nyáron alkalmas a sportolásra. 
A beérkezett árajánlat alapján a 3 millió forintos önkormányzati támogatás várhatóan nem elegendı, 
mivel a nettó 6,5 millió Ft bruttósítva kb. 7,5 millió lesz és még nem tartalmazza a betonalap 
rendbetételének költségeit sem.  
Igazgató úr 1 millió forint önerıre tett ígéretet, de a polgármester úr által javasolt a többletbevételbıl 
történı visszaforgatás is átgondolandó. 
Javasolja, hogy a pályát az önkormányzati intézmények bérleti díj fizetése nélkül vehessék majd 
igénybe. 
Támogatja az intézmény kérését. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke az alábbiakat tárja a képviselı-testület 
elé: a beruházás az intézményeknek jelentıs bevétel növekedést eredményezhet és az oktatási 
intézmények igényeinek kielégítését is szolgálhatja. Az intézmény által vállat 1 millió forint mellé 
javasolja a 3,5 millió forintos önkormányzati támogatás megítélését. 
 
Sohajda István képviselı, a Pénzügyi bizottság elnökhelyettese a bizottsága azon véleményének ad 
hangot, mely szerint a felhalmozási források terhére beépített, de elmaradó beruházás helyett lehet 
szó a mőfüves pálya kialakításáról. Az újabb kötelezettségvállalások kapcsán nagyon óvatosan kell 
eljárni. A bizottság a maximális támogatási összeget 3 millió forintban javasolja megállapítani. 
Ezen feltételek teljesülése esetén tudják támogatni a beruházást. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester felhívja a figyelmet arra, hogy azt a beruházás, amely várhatóan 
a bevételeibıl 2-3 év alatt megtéríti az árát,  támogatni szükséges. A lehetıség a gyerekek 
szempontjából sem hagyható ki, hiszen sem a kis Kazinczynak, sem a szakiskolának nincs 
tornaterme. 
 
Szeles András alpolgármester kijelenti, hogy az eddig elhangzottakat elfogadhatónak tartja éa 
támogatja. De szeretne visszautalni az egy évvel ezelıtti ülésre. Emlékezteti a testületi tagokat, hogy 
akkor azért nem kapott támogatást az intézmény a megvalósításhoz, mert éppen azon az ülésen 40 
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millió forintos támogatást kapott a felújítási munkálataihoz. Akkor is elhangzott javaslatként, hogy 
jóval gyorsabban megvalósítható lenne az elképzelés, ha szponzori támogatást sikerülne összeszedni. 
Intézményvezetı úr azonban akkor is és most is arról tájékoztatott, hogy nincs szponzorálásra 
jelentkezı. Ebben az esetben az önkormányzati megvalósításra tekintettel azt javasolja, hogy az 
önkormányzati intézmények igényei élvezzenek elınyt a frekventált idıszakokban is és 
térítésmentesen vagy jelentıs kedvezménnyel vehessék igénybe a pályát. Minden más esetben piaci 
alapon kell azt hasznosítani.  
Ha az intézmény biztosít 1 millió forintot a megvalósításhoz az önkormányzatnak 3,2 millió forintot 
kell hozzátennie. Javasolja a támogatás megadását. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy sok encsi és környékbeli ember jár át Szlovákiába, ahol 
megfizetik a 350 korona óradíjat is a mőfüves pálya használatáért. Az igény megvan, a kihasználtság 
biztosított lenne.  
Javasolja, hogy a Sportközpont második félévi és jövı évi bevételei kerüljenek elkülönítésre az 
áttekinthetıség kedvéért. Véleménye szerint kb. 700 ezer Ft.-/félév plusz bevétel elérhetı lesz a pálya 
elkészülte után. 
Az intézmény által felajánlott 1 millió forint mellé 3 millió Ft. önkormányzati támogatás megítélését 
javasolja az intézményi bevételek elkülönítése mellett. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:           89/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Encs Városi Sportközpont területén mőfüves pálya létesítése 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az Encs Városi 
Sportközpont területén létesítendı mőfüves pálya építésérıl szóló elıterjesztést és 
úgy döntött, hogy a Magyar Labdarúgó Szövetségtıl nyert 3.400.000.- Ft-os 
támogatást az intézmény 1 millió forintos hozzájárulása mellett a megvalósítás 
érdekében a hiányzó – 3 millió forintos - anyagi fedezettel a felhalmozási források 
terhére kiegészíti. Ezzel egyidejőleg elrendeli az intézmény idei és jövı évi saját 
bevételeinek elkülönítését megtérítés céljából. 

  
Felelıs: polgármester, intézményvezetı 
Határid ı: 2007. június 30., illetve folyamatos 

 
Bratu László polgármester javasolja a z intézmény vezetıjének, hogy a kivitelezı céggel minél 
hamarabb vegye fel a kapcsolatot és a Városgazda Kht. ügyvezetıjét felkéri, hogy mőködjön közre a 
betonfelület kiegyenlítésében. 
 
4.7 Butiksor elıtti területen „Közösségi Park” kialakításának kérelme 
 
Bratu László polgármester ismerteti az elıterjesztést. Kijelenti, hogy a kezdeményezı képviselık 
szándéka és célja nemes. Szép színfoltja lenne a Butiksor elıtti belsı udvarnak a játszótér a feltételek 
teljesülése esetén. 
Felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy 6 képviselı-társával 
úgy döntött, hogy a képviselıi alapjukat játszótér építésére fordítják a város érdekében. Egy 
iparmővésszel történt az egyeztetés, aki vállalta a játszótéri elemek elkészítését. A cél az volt, hogy 
központi helyen kerüljön elhelyezésre a megóvhatóság érdekében. A bizottság ülésén merült fel az, 
hogy a játékokat be kell vizsgáltatni, hogy a minıségi szabványoknak megfeleljenek, így a bizottság 
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a határozati javaslat a.) pontját javasolja elfogadásra azzal, hogy a neve „Közösségi Park”-ról 
„Játszópark”-ra módosuljon. 
 
Sohajda István képviselı, a Pénzügyi bizottság elnökhelyettese kijelenti, hogy bizottsága örömmel 
vette a kezdeményezést és a jogszabályi feltételek teljesülése esetén támogatja azt. 
 
Szeles András alpolgármester kéri a képviselı-testület támogatását azzal a kiegészítéssel, hogy 
szívesen veszik a kezdeményezık mindenki támogatását a megvalósításhoz. A több pénzbıl több 
eszköz elkészítésére és felállítására nyílik lehetıség. 
 
Bratu László polgármester javasolja, hogy az érintett területen jelenleg elhelyezett fa 
játszóeszközökkel az akkori felajánló, Zsarnóczki János rendelkezzen. Lehetıség szerint azok 
kerüljenek elhelyezésre Abaújdevecserben a Rózsadombon, ami rég áhított igénye a településrész 
lakóinak. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:           90/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Butiksor elıtti területen „ Játszó Park” kialakítása  
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a Butiksor elıtti 
területen „Közösségi Park” kialakításának lehetıségét és úgy döntött, hogy az Encs 
Butiksor 1061/42 hrsz-ú, zöld területen „Játszó Park” kialakításához hozzájárul 
azzal, hogy az építési engedélyezés során elıírtakat, valamint a 78/2003.(XI.27.) 
GKM rendeletben elıírt jogszabályi feltételek teljesülését biztosítani szükséges. 

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2007. július 31. 

 
4.8 Encs Városgazda Kht. közhasznúsági jelentése és egyszerősített beszámolja 
 
Bratu László polgármester megkérdezi az ügyvezetı urat kívánja-e szóban kiegészíteni a 
beszámolót? 
 
Bartek József ügyvezetı a kiegészítés lehetıségével élve az alábbiakat adja elı: 
A Kht-nak a jogszabályi elıírások szerint május 31-ig számot kell adnia a gazdálkodásáról és 
jelentését az alapítónak el kell fogadnia. A számadatok tükrözik az önkormányzati támogatás 
felhasználásának mikéntjét. Az évet a Kht. minimális veszteséggel zárta: 443 ezer forint volt a 
veszteség. Ennek két olyan esemény volt az oka, melyet az elért eredmény terhére kellett leírni: 

- a Tőzoltóság épületének kivitelezıje a Hajlék Kft. csıdeljárása folytán a részére 
alvállalkozóként végzett munka nem került kifizetésre, illetve 
- egy 2004-es tervkészítés költségeit kellett leírni. 

Összességében a vállalkozói tevékenység bevétele 30 %-kal emelkedett az önkormányzati 
beruházásokban való részvétel folytán. A cél szerinti kötelezı feladatok ellátásában pluszként jelent 
meg egy rézsőkasza, amely az elhanyagolt részek rendben tartására került megvásárlásra, valamint a 
fóliasátor felállításával a helyi virágtermesztés beindítása.  
A saját 5 fıs közhasznú állomány mellett kb.30-35 fı önkormányzati közcélú-közhasznú 
foglalkoztatott segíti a feladatok ellátását. 
 
Sohajda István képviselı, a Pénzügyi bizottság elnökhelyettese elfogadásra javasolja a jelentést. 
Megjegyzi azonban, hogy a könyvvizsgálói jelentés szerint az alaptevékenységen 4,5 millió forintos 
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nyereség van, míg a vállalkozási tevékenységen 5,9 millió forintos a veszteség. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a Kht. városi speciális feladatok végrehajtására jött létre, 
így az alaptevékenység nem lehet pozitív, azt vissza kell forgatni a városi feladatok ellátására. Ezért 
van plusz és mínusz a könyvvizsgálói jelentésben. 
Összességében a Kht. a megalakításától folyamatosan jobb eredményeket ér el. Gépi eszközei 
jelentıs fejlıdésen mentek át és valamennyi önkormányzati beruházásban részt vesznek. De keresni 
kell az egyéb városi szolgáltatás lehetıségeit, mert önkormányzati beruházás hiányában óriási 
visszaesés várható. 
Áltagosan 50 fıs közhasznú-közcélú dolgozik az utcákon, a Kht. irányítása mellett. Ezekkel az 
emberekkel bánni tudni kell. A családoknak elsısorban munkából kell megélni. Az kaphat segélyt, 
aki eleget tesz a közhasznú-közcélú foglalkoztatási kötelezettségének. 
Végezetül kijelenti, hogy tovább kell bıvíteni a Kht. tevékenységi körét és a régi Tőzoltósági 
épületben elhelyezve remélhetıleg további eredményeket lesz képes eléri a szervezet. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:             91/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Encs Városgazda Kht. közhasznúsági jelentése és egyszerősített 
  éves beszámolója 
 
A Képviselı-testület, mint tulajdonosi taggyőlés megtárgyalta az Encs Városgazda 
Kht. 2006. évi közhasznúsági jelentését, valamint a 2006. évre vonatkozó 
egyszerősített éves beszámolóját és azt elfogadja. 

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2007. május 31. 

 
4.9 Testvérvárosi delegációk kijelölése 
 
Bratu László polgármester ismerteti az elızetes egyeztetés alapján kialakított javaslatot a 
testvérvárosi rendezvényeken részt vevı delegációk tagjaira. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:   92/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Testvérvárosi delegációk kijelölése 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta a testvérvárosok meghívásainak eleget tevı 
delegációk tagjaira vonatkozó elıterjesztést és az alábbiak szerint jelöli ki azok 
tagjait: 
 - Kepno: dr. Basista Erika, Dobozi Gábor, Molnárné Juhász Éva 
 - Bad Dürrenberg: Kléri Bertalan, Sohajda István,dr. Vidákovics Béla 
 - Szepsi: Bratu Ferenc, Takács László, Timár László  

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: meghívók szerint 
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4.10 Bejelentések 
 
Bratu László polgármester felkéri jegyzı urat, hogy az elızı ülésen kapott feladatokról szóló 
tájékoztatójának kiegészítését ismertesse a képviselı-testület tagjaival. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı elmondja, hogy a tájékoztató elkészítése óta több a kapott feladat kapcsán 
tett intézkedésre jött válasz, illetve idıközben leteltek a határidık, így ezek eredményérıl kívánja 
tájékoztatni a testület tagjait. 

- A pénzintézetek a bank-automaták kihelyezésével kapcsolatos megkeresésre az alábbi 
válaszokat adták:az OTP Bank elutasította a kérést, a KH Bank a lehetıségeit megvizsgálja, a 
Jógazda Takarékszövetkezet nem válaszolt, míg a Forrói Takarék a visszajelzés szerint 2008. 
végére tervezi a bankjegykiadó automata kihelyezését pénzforgalma függvényében. 

- A Szug szennyvíz-igény felmérése megtörtént. A 27 nemleges választ adó lakos közül a 
részletfizetés lehetıségérıl tájékoztatás után mindössze 1 fı csatlakozott az igénylıkhöz. Így 
nincs meg a kellı számú és %-ú igénylı. 

- A rendszerinformátor alkalmazási lehetısége kapcsán a MÁK az alábbi tájékoztatást adta: 
A régió átszervezés miatt nincs lehetıség a személyes segítségnyújtásra, a létszám nem teszi 
lehetıvé a rendszeres bejárást, de keresik a jó megoldást. Ha az önkormányzatok alkalmaznak 
saját terhükre rendszer informatikust a hozzáférési lehetıséget biztosítják. Elınyös a 
megfelelıen képzett szakember alkalmazása. 

Végezetül az abaújdevecseri lakosok köszönetét tolmácsolja a TRÖK tagjai felé a település 
rendbetételéért és a virágosításért.  
 
Bratu Ferenc képviselı a 3-as út melletti buszváró kapcsán érdeklıdik, hogy mi volt a 
forgalomtechnikai bejárás eredménye? 
 
Kovács István képviselı arra kéri az önkormányzatot, hogy vizsgálja meg a fıutcán egy nyilvános 
illemhely elhelyezésének lehetıségét, akkor is ha súlyos anyagi vonzata van és megrongálják azt. 
Másrészt arra kér választ, igaz-e a szóbeszéd, hogy a polgármester úr és Basista doktor kart karba 
öltve be kívánja Fügödre telepíteni a Szondi-telepi romákat. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke az Abaújdevecseri 
Településrészi Önkormányzat nevében megköszöni a településrész jegyzı úr által tolmácsolt 
köszönetét és elmondja, hogy a köszönet részben a Városvédı és Szépítı Egyesületet illeti meg, 
amely 100.000.- Ft-tal támogatta a településrészt a virágosításban.  
Kéri továbbá a Mőszaki Iroda segítségét abban, hogy mivel a Kastélykertben a viharos szél újabb két 
fát kidöntött- kerüljön valamennyi fa megvizsgálásra a balesetveszély elkerülése érdekében. 
Végezetül bejelenti, hogy a Dózsa György út egy részén baj van a közvilágítással, kéri a probléma 
kivizsgálását. 
 
Bratu László polgármester köszönetet mond az egyesületnek a virágosítás segítéséért.  
A Szondi-telepi romák kapcsán elmondja, hogy a szóbeszéd szerinti szándéka se mással együtt, se 
önállóan nincsen. Nem híve az ilyen típusú építkezéseknek. 
Az illemhely létesítése kapcsán elmondja, hogy 3 automata WC-je volt az önkormányzatnak, 
melynek darabja 700.000.- Ft. Mind a hármat darabokra verték. Nincs meg az erre vonatkozó helyi 
kultúra. Egyes emberek nem értik meg, hogy milyen kárt okoznak ezzel és, hogy mennyire szükséges 
a kulturált lehetıség biztosítása. Ez azonban nem helyi probléma, még a fıvárosban is gond. 
A beruházás, a fenntartás és a személyzet biztosítása is óriási kihívást jelent. 
De a tény az tény, egy zsúfolt csütörtöki, vagy szombati napon fokozottan jelentkezik a probléma. 
Felkéri a Mőszaki Irodát, hogy vizsgálja meg az illemhely létesítésének lehetıségét. 
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dr. Basista Erika képviselı megszólíttatása folytán kíván szólni. Sajnálattal jegyzi meg, hogy az 
emberi kapcsolatokban sokan nem tudnak olyan építkezést felmutatni, mint a város a beruházásaiban. 
A Szondi-telep felszámolása kapcsán kijelenti, hogy a férjének semmilyen kapcsolata nincs Bratu 
László polgármesterrel és a fügödi építkezés a helyi romák komfortosabb elhelyezését célozza és szó 
sincs a miskolciak betelepítésérıl. Arra kér mindenki, hogy ha kérdése van akkor éljen a telefon adta 
lehetıséggel és rövidre zárva a pletykákat zárja le az ilyen kérdéseket információ szerzéssel. 
 
Bratu László polgármester felkéri a Mőszaki Iroda vezetıjét, hogy adjon információt arról, mi volt a 
forgalom-technikai bejáráson. 
 
Szarka Zsolt Mőszaki Irodavezetı elmondja, hogy a bejárás eredményeként a buszváró lekerül a 
Profi és a napóra közötti területre, ahol a biztonságos fel és leszállás, valamint várakozás biztosítható. 
 
Bratu László polgármester kijelenti, hogy így is sok kérdés merül fel, hiszen a Rózsadombi 
lakosoknak, akik eddig az ösvényt használták, most át kell kelniük a 3-as úton, de érdemes egy 
próbát tenni.  
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke kéri a képviselı-testület 
hozzájárulását, hogy a Borsodvíz Rt-vel kapcsolatos felülvizsgálatra kijelölt ad hoc bizottság 
tevékenységérıl az októberi ülésen számoljon be tevékenységérıl, továbbá azt, hogy a Bem úti 
általános iskola kerítése kerüljön javításra. Sok helyen több rúd is hiányzik, melyet nem az oda járó 
gyerekek feszítettek ki, de rájuk jelenti a legnagyobb veszélyt. Javasolja továbbá egy labdaháló 
elhelyezésének lehetıségét megvizsgálni. 
 
Bratu László polgármester elfogadásra javasolja a kért októberi beszámolási idıpontot. A kerítés 
kapcsán kijelenti, hogy a helyreállítás nem tőr halasztást, mert egy esetleges baleset esetén az 
intézmény és az önkormányzat felelıssége merül fel. Kéri, hogy a labdaháló elhelyezésének 
lehetıségét vizsgálja meg az intézményvezetı. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a kitört elemeket eleinte 
visszahegesztette az intézmény, utóbb már a vasat sem hagyták ott. A megoldást a teljes rácsozás 
jelentheti, az biztosítaná az intézmény megfelelı zárását. 
 
Bratu Ferenc képviselı arra hívja fel a figyelmet, hogy a régi postaépület mellett van két gesztenye 
és egy nyárfa, amely korhadt. Így a viharos szélben nagyon balesetveszélyes, bármikor kidılhetnek. 
A gyökereik pedig tönkre teszik a járdát. Kéri továbbá a vízrendezés megoldását. 
 
Bratu László polgármester felkéri a mőszaki irodát, hogy a veszélyessé vált fákat vágassa ki és 
gondoskodjon a pótlásáról. A területen a vízrendezés adott volt, ha nem mőködik, annak oka van. 
Kéri a mőszaki irodát vizsgálja ki, mi az oka a rendszer nem megfelelı mőködésének. 
 
dr. Basista Erika képviselı azt jelzi, hogy a gyermekorvosi rendelı mellett kivágott fa rönkje és 
gyökerei ott maradtak és a sérült, hepe-hupás aszfaltjárda a gyerekeknek balesetveszélyes, valamint 
azt, hogy a Kossuth utca és a Bercsényi utca közötti köz szemetes. Kéri elıbbi javítását, utóbbi 
takarítását.  
 
Bratu László polgármester kijelenti, hogy a tisztaságért és a környezete szebbé tételéért 
mindenkinek meg kell tenni a szükséges lépéseket. Nemcsak kérni kell, de tenni is. A középületek 
elıtti takarítás az önkormányzat, de a magáningatlanok elıtti és melletti járdaszakasz tisztítása a 
tulajdonosok feladata. 
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Szeles András alpolgármester a vasúti pályaudvar környékének áldatlan állapotára hívja fel a 
figyelmet. Kijelenti az már nem esztétikai probléma, ha fényes nappal döglött patkány van az aluljáró 
lépcsıjén. Javasolja az ÁNTSZ segítségét kérni, hogy az illetékesek, akik az önkormányzat jelzéseit 
nem vették elég komolyan felismerjék a probléma súlyosságát. 
Végezetül arra kéri a képviselı-testületet, hogy a jegyzıi tájékoztató 9. pontjában foglaltak 
figyelembe vételével a Millenniumi Parkban található játszótér felújítására biztosítson a Városgazda 
Kht. részére 450.000.- Ft-ot. 
Felhívja a figyelmet, hogy a testület néhány perce 3 millió forintot adott a Sportközpont részére a 
mőfüves pálya megvalósítására a fejlesztési keretbıl. A játszótér nagyon rossz állapotban van és nem 
szabad hagyni tovább romlani a helyzetet. 
Szükségesnek tartja az értékek megóvásához szükséges intézkedések megtételét és a megfelelı 
szankcionálási rendszer kialakítását. 
Végezetül a gyorshajtókra hívja fel a figyelmet. Motorral és autóval egyaránt száguldoznak a város 
utcáin. Kéri, hogy a Mőszaki Iroda és a Rendırség együttmőködve tegyen megfelelı lépéseket az itt 
élık biztonságérzetének fokozása érdekében pl. sebességkorlátozó táblák kihelyezésével, 
fekvırendırrel stb. Javasolja, hogy a kimenı és a bejövı forgalom ellenırzése mellett kerüljön sor a 
csendesebb belsı utcák ellenırzésére is. Hiszen pl. a Váci út végén még település vége jelzıtábla 
sincs, így a gépjármővezetık hajlamosak még a város területén belül gyorsítani. 
 
Bratu László polgármester megköszöni az észrevételeket. Felhívja a figyelmet, hogy a város 
közigazgatási határa a devecseri patak mederig tart, a híd már forrói terület. 
 
Molnár János a Városvédı és Szépítı Egyesület elnöke az önkormányzattól kapott támogatás 
kapcsán kijelenti, hogy örömmel üdvözölte azt a kezdeményezést a várospolitikai koncepció 
összeállítása kapcsán, mely szerint az encsi illetıségő szervezetek kapnak majd nagyobb támogatást a 
civil szervezetek közül. Sajnos azt kell megállapítania, hogy ez az elv nem érvényesült az osztás 
során. Még soha nem kapott egyesületük ilyen szerény támogatást, mint az éven. Jövıre az egyesület 
20 éves lesz és ennek alkalmából egy kiadványt szeretnének megjelentetni, melyhez több millió 
forint kell. Kéri a képviselıket, hogy jövıre olyan egyöntetően támogassák ezt a célt, mint a mostani 
céljukat – a játszótér építését. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a civil szervezetek támogatására nagyon sok igény 
érkezett. Legjobb tudása és lelkiismerete szerint igyekezett felosztani a keretet, mely a kérelmezık 
sorának bıvülése ellenére nem változik. Így vagy a szinten tartás lehetséges, vagy a támogatás 
csökkenése. 
Elismeri, hogy az egyesület sokat tett a városért, de a mai helyzetben idáig ért a madzag vége. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester elmondja, hogy egy pályázati kiírás alapján a Gondozási 
Központ, Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálatnak lehetısége nyílik 5%-os önrész mellett a 
Földhivatal épületének felújítására pályázni, amennyiben az abban való elhelyezésüket a képviselı-
testület biztosítja és hozzájárul a pályázat kimunkálásához és benyújtásához. Kéri a képviselı-testület 
hozzájárulását. 
 
Bratu László polgármester kéri a képviselı-testület támogatását a pályázat benyújtásához és a 
Millenniumi Parkban található játszótér felújításához. Utóbbi költségeit csökkentve a kb. 10 darab 
közterületi fa kivágásából származó bevétellel. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az indítványokat és egyhangúlag az 
alábbi döntéseket hozta: 
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Szám:            93/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Pályázat benyújtása 
 
A képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és úgy döntött, hogy az Észak-
Magyarországi Operatív Program keretében pályázatot kíván benyújtani az 
ágazatonként 1-1 önkormányzati feladatokat ellátó intézmény utólagos 
akadálymentesítésére, melyhez a szükséges önerıt 2007. évi költségvetése terhére 
biztosítja. 

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: pályázati kiírás szerint 

 
 

Szám:            94/2007. (V. 21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: A Millenniumi Parkban található játszótér fe lújítása 
 
Encs Város Önkormányzatának képviselı-testülete megtárgyalta a kezdeményezést 
és úgy határozott, hogy a játszótér felújításához szükséges 450.000.- Ft-ot biztosítja 
azzal, hogy a költségeket a kivágásra tervezett kb. 10 közterületen álló fa 
kivágásából származó bevétellel csökkenteni szükséges. 

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2007. május 31. 

 
 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést berekeszti.  
 
 

K.m.f. 
 
 
 

 
Bratu László        dr. Halász Ferenc 
 polgármester                   jegyzı 

 
   
 
 

            Dobozi Gábor                                               Karsai Attila 
   hitelesítı                   hitelesítı 


